
 

Treść zapytania radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie wyjazdów zagranicznych i delegacji Marszałka Województwa 
Mazowieckiego 

W związku z informacją o uczestnictwie w czerwcu tego roku Marszałka Adama Struzika w 
spotkaniu Komitetu Regionów w Brukseli proszę o podanie danych ile dni w roku Marszałek Adam 
Struzik spędził w delegacjach zagranicznych. Proszę o podanie dokładnych dat, celu wyjazdu i 
sposobu jego finansowania, a także ewentualnych korzyści z tego wyjazdu dla samorządu 
wojewódzkiego. Proszę o informację w jakim charakterze Marszałek Struzik uczestniczył w 
delegacjach zagranicznych i czy wyjazdy te należą do obowiązków służbowych Marszałka i w jaki 
sposób są rozliczane i dokumentowane.  

Proszę o informację z 2019 roku.  

 


